
 
 

 

 

 

Protokoll til styremøte i Bremnes Idrettslag 

 
Møtenummer:  04/2025 

Dato:   10.04.2025  

Kl:   18:30   

Stad:   Bestaståvo 

Innkalla: Kristian Husø Østensen, Frode Marton Meling, Ronnie Kallevåg, Stian Steinsbø Lie, Silje 

Tysse Fylkesnes, Mari Pedersen Totland, Monica Ersland Stokka, Joakim Tverborgvik, Tor Arne Martinsen, 

Lene Borgen Waage, Johan Bjelland Håstø(Vara), Synnøve Sørvik(Vara), Torbjørn Agdestein (ADM) 

 

Ikkje møtt: Silje Tysse Fylkesnes, Johan Bjelland Håstø 

 

Saksliste: 

 

Saksnr. Sak Type Ansvarleg Tid satt av 
26/25 Godkjenning av innkalling/forrige referat (protokoll) 

Godkjent og protokoll legges ut på heimesida 

V Frode 3 min 

27/25 Info/saker frå Administrasjonen 

- Adm informerte om Medlemstall, Rema Cup og 

innleverte søknader. 1448 medlemmar, 167 

påmeldte lag og ca 1640 bestilte deltakarkort 

- Adm sjekker med regnskapsfører om nye 

sparekontoer. 

 

O/V ADM 10 min 

28/25 Økonomi 

Stian hadde ein gjennomgang av stikkord frå 

regnskapsførar og viste tall pr 28.02. 

Administrasjonen lager liste over sponsorer og produkt til 

neste møte. 

O Stian 10 min 

29/25 Kort oppdatering frå avdelingane 

Turn: Fortsatt utan leder. Jobber med å på plass dette. Tor 

Arne fungerande leder enn så lenge. GFiV: 428 turnerar 

og ca 490 overnattande. Me jobbar med å få sendt folk på 

kurs som er veldig viktig i vår idrett mtp sikring osv. 

Planlagt tur til Rush trampolinepark i juni. God vekst og 

godt driv i gruppa. Ønsker å få port til det "nye" lageret i 

hallen. 

 

Fotball; Det nye styret har konstituert seg. Diskusjonar på 

bruksområdet av Adrian. Sliter fortsatt med ansvarlige til 

arrangement. Arrangement faller då på styremedlem. 

Påmelding til Norway Cup gjennomført. 

 

Friidrett: Har flytta treningane ut. 2 kjernegrupper, 6-9 og 

11-14 år. Størst vekst i 11-14 års gruppa dei siste åra. 

Mellom 3 og 7 stk reiser rundt på stevner. Storavatnet 

rundt blir arrangert 24 mai, samtidig som GFiV og Folk 

på Bømlo. Siggjodilten blir gjennomført men som eit 

roligare arrangement i år med planer om å bygge dette 

arrangementet opp i framtida. Held på med ei endring i 

O/V Lene, Joakim, Tor 

Arne 

10 min 



 
 

 

 

 
 

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  
 

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.  

 

Frode Marton Meling 

Leiar hovudstyret 

trenarstaben der me går frå 1 trenar på gruppa til 

kvalifiserte trenarar i kvar grein. 

30/25 Beredskapsplan 

- Gjennomgang og oppdatering av 

beredskapsplanen 

Hadde gjennomgang av beredskapsplanen og oppdaterer 

med dei nye namna og publiserer på heimesida og henger 

opp i foaje/ballbu 

O/V Alle 45 min 

31/25 80 års jubileum 

Diskuterte ny klubbsang. 

Forslag på å lage konkurranse på å få ny klubbsang der 

kven som helst kan sende inn forslag. Lene lager forslag 

på kriterier/temaer som må vera med i sangen. Resten av 

styre tenker på jury og frist. August nevnt som siste frist 

for innlevering av forslag. 

O/V Alle 15 min 

32/25 Kutt i tilskot til lag og organisasjonar i Bømlo 

Hovedstyret stiller seg einstemming bak brevet. Frode tar 

dette videre til Idrettsrådet. 

O/V Lene 10 min 

33/25 Eventuelt 

- Informasjon frå Idrettsrådsmøte: 

Idrettsrådet vil ha stand på Folk På Bømlo. 

Medlemsklubbar kan komme med flagg/vimplar 

til standen. Av og Til hadde presentasjon og er 

veldig behjelpelig med ulike 

effektar/foredrag/presentasjonar om idrettslaget 

ønsker å bruke det 

Lok midlar frå 2024 skal komme i april. 

- Eit styremedlem har bedt om å tre ut av sitt verv 

resten av perioden. 

Alle for. 

- Tilbod på ferdigstilling av WC og bad i 1. etg 

klubbhus før Rema Cup. 

Bømlo Hus har komt med tilbod på komplett 

ferdigstilt bad og WC med garanti for 

ferdigstilling før Rema Cup. 

Alle for. Vedtatt. 

MERK: Tor Arne Martinsen såg seg inhabil i 

saka og stemte ikkje. 

- Prioriteringsliste SIA: 

Ingen avstemming. Dagleg Leiar for SIA vert 

invitert til neste styremøte. 

- Neste styremøte: 8. mai 18:30 

O/V Alle 10 min 


